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Minnesanteckningar med rådet för funktionshinderfrågor i Farsta och trafikkontoret 8 maj kl 

13.00. 

Camilla Höglund från trafikkontoret 

Stefan Karlsson, Atrium 

Kerstin Järneberg, rådet 

Lars Jonsson, rådet 

Jaan Kaur, rådet 

 

Vi hade lite olika diskussioner om torget och utemiljön där. 

Vad gäller upplåtelser uteserveringar ligger det hos trafikkontoret. 

 

Rådet skickar med frågan om att kunna flytta ut serveringarna till smågatstenen, Camilla tar 

med sig frågan. Detta blir aktuellt när torghandeln breder ut sig och gångstråken blir smalare 

och smalare. 

Det diskuterades också om möjligheten att bredda gångstråken samt att de behövs ledstråk 

personer för med synnedsättning. Camilla kommer att ta kontakt med rådets ledamot Lena 

Nisula Wester på Srf. 

Det togs också upp att en del smågatsten behöver bytas ut och lagas även plattorna behövs ses 

över. 

Under december månad har trafikkontoret filmat alla brunnar på torget i Farsta. 

Tillstånd för transporter på torget är mellan 07.00-07.30 samt 18.00-18.30. 

Diskussion om att sätta upp bommar för infart på torget, vilket inte skulle fungera så bra 

enligt trafikkontoret med tanke på utryckningsfordon m.m. 

 

Rådet uttrycker en önskan om att trafikkontoret ska se över bigbellys placeringar. 

En fråga från trafikkontoret om huruvida scenen används eller om den skulle kunna tas bort. 

Den fyller ingen större funktion längre så den skulle kunna tas bort. Enligt Atrium kanske den 

används ett par gånger om året inte mer. 

 

Atrium berättade att det kommer ett nytt system på parkeringarna, det sätts upp kameror som 

registrerar infarten på bilarna sen kostar det 20:- per påbörjad timme upp till 200:- per dag att 

stå på parkeringen. För alla anställda går det att köpa parkeringstillstånd vid Farstaplans övre 

parkering för 500:- per månad samt garageplats för ca 600 :- per månad, garageplatserna är 

dock slut snart. 

I höst kommer det också två nya restauranger på bottenplanet vid utanför Coop. 

 

Nytt möte med rådet och trafikkontoret bokas in i november dock ej vecka 44. 

 

Vid pennan 

Wiveca Eklund 


